
























dnia l0 listopada 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwaĘ^budżetowej,

szczegółowości projektu uuozetu óraz rodzajów materiałów informacyjnych

towarzyszących proj ektowi budźetu.

Rada dminy przystępuje do głosowania nad w/w uchwałą,

W głosowaniu bierzęldział 13 Radnych,

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

UchwałaNr XXYV200/2012 stanowi zŃącznk do protokołu,

Ad5pkt6
ń"e*oanlc"ą.y Rady Gminy Pan Wadysław Kowalcryk przekazŃ głos Pani

Kierownik Barbarze Wołczyk :

_ż-ii"j|o t"eo,że nabyliśm|działki w miejscowości Skorzeszyce w latach 2007_2009

łł"ił 
""i^tś*"ej 

dócyzjinegionalnego byrekto.ra ochrony środowiska okazało się,

z"in*.ń* na tych ó"ia*aJtr nie będzie. Zracjitego,żeyójtarozliczająkontrole,
łto* ua":ł zasób gminnych nieruchomości. Zachodzi konieczrrość podjęcia przez

n"ai G'oii, wyrazJnia ,§ody rc zbycie wlw nieruchomości o powierzchni 2,5986

ha.
Pan Radny Jan Sikora:
_niędawno te tęreny przekwalifikowaliśmy tereny pod oczyszczalnię a tęraz jest to

łąka, teren zielony?
Pani Kięrownik Barbara Wołczyk:
-!ęszęze nie jest, my nie mamy uchwalonego terenu przesffzennego

zagospodarowania w miejscowości Skorzeszyce,

Pan Radny Jan Sikora:
- PńiriŚ.v zmiany dla , których mieliśmy uchwalić, myślę że to był opracowany,

goto;;.atÓ.iał do Ópracowania dlatego dziwi mnię taki pospiech,

Pan Wójt Przemysław Łysak:

-ń .Óru.i.rn o jakim pośpiechu mówimy poliewń, to nie _jest 
jeszcze

pr"egłosowanę, Rada jeszcŹe nie podjęła decyzji, było o §łn dyskutowane na

Komisji.
Pan Radny Jan Sikora:

-Było okeślone, że z uchwałą wychodzi Wójt i to jest juZ pośpiech, w Krajnie

wydzierżawiamj tęreny a nie sprzedajemy, a tu w Skorzeszycach chcemy tereny

sprzedać.
Pani Kierownik Barbma Wołczyk:
ń^ułuu w krajnie nie są wydzierżawiane, źndna z tych osób, która.użytkowała nie

okazńa się ta 
-dzierżawą jęana z Pń już rasiedziala fragment działki tj.2600 m,

Ńi a* szykuje się do"zasiedzenia. Wprzypadku działek w Skorzeszycach nie ma
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